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1. 英文表白句子

 嗯，这个方法嘛，有一定可取的部分，不能说不好，也不能说不好，毕竟，习惯了中文的我们
，很少会用英文来表白的。

楼主的女朋友是学外语的，你觉得你的英文会比她的好吗？如果比她好，那楼主可以这样做哦。
如果英文不怎么好的，我建议还是不要这样做，免得弄巧成拙。

我觉得你可以实名制定制一枚乐维斯戒指，这枚戒指有着“以我之名，冠你指间；一生相伴，一
世相随”的寓意，很浪漫。楼主的女朋友是学外语的，应该也知道很多外国文化吧，那么，肯定
知道外国人都喜欢搞浪漫的了。

你送她这么浪漫的戒指，加上戒指的寓意也是非常浪漫的，那楼主就是策划了一个浪漫的表白了
哦。

2. 英文表白优美句子,英文还要翻译成中文

 你是我 见 到 过 bpmf教学ppt的最美的女人。 

You’re the most beautiful woman I’ve ever seen.

You’re the most beautiful woman I know.

To the world you may be one person, but to one person you may be the world. 

对于世界而言，你只是芸芸众生中的一人；但是对于某个人而言，你却是他的整个世界。

I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you. 

我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为与你在一起时，我变成了怎样的自己。

If you don’t leave me, I’ll be by your side until the end.
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你若不离不弃，我愿生死相依

3. 英文告白的句子

 1. Just because of lovingyou is avoided figure, myheart didn’t open is silently emotions, Today, I finally
get up the courage to say ‘I love you’. 2 I can meet a person in a minute, like takes one hour, and a day to
love someone of time, but it will take me a whole life to forget you but the time. 3. I this lifetime best fortune is
know you, and the largest misfortune is can’t have you. Maybe you will meet someone you love, but has
not met the second portrait me so love you the person. 4 years, I have血常规正常值 been searching for the
ideal love, but no one can like you in the first moment moved me, is becoming more and more deep impress.
5. In love the world, I have nothing at all, also know nothing, emotionally stop, I wish you are first visitor and
eternal master, accompanying with my spoil me, Entire life! 6. I feel like you have for a long time. People say:
love a person is never requiting. But I will you give me return – let me live all my love to you! 7. I love you,
till death do us part 8. Love with is not the same, like never frown even when you don’t need others’
response; Love is the seesaw need a man sitting opposite with your interaction, close to you feel, are you
willing to sitting in front of me? 9 I love you not because of who you are, but because of who I am with you
together of felling. 10. No man or woman is worth your tears, and the one who makes you so, won’t make
you cry. 1根号16的平方根1. The worst way to miss someone is to be sitting right biside him knowing you
can’t have艺考生 him. 12. Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in
love with your smile. 13. To the world you may be one person, One person, but to one person you may be
the world. 14.don’t aste your tleir time to waste their time on you. 15. Someone dosen’t love you the way
you want them to, doesn’t mean they don’t love you with all they have. 16. Don’t try so hard, the best
things come when you least expect. 17. Few wrong people before meetingthecenter one, maybe god wants us
to meet a few wrong people, When we finally meet the right person, we will know how to be grateful.
Eighteen. Don’t cry because it came to an end, smile because it happened. 19. I love you not because of
who you are, but because of who I am with you together of felling. 20. No man or woman is worth your tears,
and the one who makes you so, won’t make you cry. 21. The worst way to miss someone is to be sitting
right biside him knowing you can’t have him. 22. Never frown, even when you are sad, because you never
know who is falling in love with your smile. 23. To the world you may be one person, One person, but to one
person you may be the world. 24. Don’t aste your tleir time to waste their time on you. 25. Someone
dosen’t love you the way you want them to, doesn’t mean they don’t love you with all they have. 26.
Don’t try so hard, the best things come when you least expect. 27. Few wrong people before
meetingthecenter one, maybe god wants us to meet a few wrong people, When we finally meet the right
person, we will know how to be grateful. 28. Don’t cry because it came to an end, smile because it
happened. 29. Romantic love ambition makes people much pain. 30. All made by love, or love by all moved.
Without vested before is request, after a command. 31. Today I withdrew all my love for you, because I will
generously give you again. 32. Loyal my heart is filled with love, I cannot estimate oneself enjoy the wealth. 1.
正是因为爱才悄悄的躲开，躲开的是身影，躲不开的是默默的情怀；今天我终于鼓起勇气，向你
表达我的爱。

 2.遇上一个人要一分钟的时间，喜欢一个人只需一小时的时间，爱上一个人要一天的时间，可
要我忘记你却要用上一生的时间。 3.我这辈子最大的幸运就是认识你， 而最大的不幸却是不能
拥有你.也许你会遇到你深爱的人，可是却不会遇到第二人像我这么爱你的人. 4.这么多年来，我
一直在寻找理想的爱情，但没有一个人能像你那样在最初的时刻打动了我，而且越来越深沉的打
动。
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 5.在爱情的世界里，我一无所有，也一无所知，在情感的小站里，我愿你是第一位来客，也是
永远的主人，伴着我宠着我；一生一世！ 6.我觉得我暗恋你已经很久了。
人们说：爱一个人是不求回报的。

但是我却要你给我回报—让我在有生之年把我的爱全部送给你！ 7.我爱你，至死不渝 8.喜欢跟爱
是不一样的，喜欢是荡秋千可以自得其乐不需别人的回应；爱是跷跷板需要一个人坐在对面与你
互动，贴近你内心的感觉，你是否愿意一直坐在我的对面？
9.我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你你在一起时的感觉。
10.没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。

 11.失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边。
12.纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知是谁会爱上你。

4. 求十句英语表白情话

 1. Her love for him never waved.

她对他的爱从未动摇过。

2. In love folly is always sweet.

恋爱中，干傻事总是让人感到十分美妙。

3. I can’t live without her love.

没有她的爱我将无法继续活下去。

2. I love my motherland.

我爱我的祖国。

I think I’ve met the love of my life.

我认为我已找到理想的爱人了。

A mother’s love never changes.

母爱永恒。

Love is not geting but giving.

爱是付出，不是占有。

Could you find a love in me?

你能否在我这里找到爱？
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Is there true love in this world?

这个世界上有真正的爱情吗？

5. 表白的英文句子

 楼主，这表白的英语句子可谓是数不胜数的多呢，在此给你推荐你一下，不同的时间，不同的
地点，不同的人群，相同的只有你和我；时间在变，空间在变，不变的只有对你无限的思念！我
希望我们的爱像Holland的一样（荷兰的英语，而且荷兰可是个浪漫的国家，鲜花之国）这时，
你的女朋友一定会问，为什么呢？然后你就说下面的话hope our love long and never died（希望我
们的爱能够天长地久），双手送给她魅力无限的乐维斯钻戒，寓意以我之名，冠你指间，一生相
伴，一世相随。

乐维斯还是男士实名定制的，象征着你对她的爱有多真。欧塞，一定会把女朋友搞到手。

6. 求十句英语表白情话

 1、Believe me,I was prepared for everything ,except you . 2、艾莉： Maybe I was a bird in
a铁路大专nother life. 诺亚：If you’re a bird , I’m a bird. ————我的前世也许是只鸟。

 ————如果你是一只鸟，那我也是一只鸟。 电影《手札情缘》 3、You complete me. Shot up!
You had me at Hello, you had me at Hello. ————你使我完美起来
————别这么说！第一次见面时你就拥有了我，拥有了我！ 4、I love that you are the last person I
want to talk to before I go to sleep at night. ————我爱你是我晚上就寝前最想聊天的人。

 5、I love you Molly. I always have. Ditto. 6、Choose me. Marry me . Let me make you happy.
————选我吧，娶我吧，让我给你制造幸福。 7、Love means never having to say you’re sorry
————爱，意味着永不说后悔。

 8、When I am out , take me as the wind. 9、I love you not because of who you are, but because of who I
am when I am with you 10、To the world you may be one person, but to one person you may be the
world。.。

7. 英语表白句子,来一些

 Do you have a map? Because I just keep losing in your eyes.

你有地图么？因为我刚在你的眼神中迷失了。

Meeting you was fate,and falling in love with you was out of my control.

遇见你是命运的安排而爱上你是我情不自禁。

No man or woman is worth your tears and the one who is,won’t make your cry
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没人值得你为ta流泪，真正爱你的人不会让你哭泣。

There are two reasons why I wake up in the morning: my alarm clock and you.

我早上愿意醒来为两个理由： 闹钟和你

You are everything to me, and I was so blessed when god sent you here for me

你是我的一切，我是如此幸运上帝让你来到我身边。

In spite of you and me and the silly world going to pieces around us,I love you.

哪怕是世界末日，我都会爱你。

If I could rearrange the alphabet,I’d put Y and I together.

如果我能重新来排列字母，我要把Y（你）跟I（我）在一起。

It’s not being in love that makes me happy, but is being in loving with you.

不是恋爱的感觉让我幸福而是爱上你的感觉让我幸福。

There are 4 steps to happiness: 1 you 2 me 3 our hearts 4 together

通过四步就能幸福1 你2 我3 我们的心4 在一起。

Love you so I don`t wanna go to sleep, for reality is better than a dream.

爱你，所以不想入睡，因为真实比梦境还要美丽。

It is graceful grief and sweet sadness to think of you, but in my heart, there is a kind of soft warmth that
can’t be expressed with any choice of words

想你，是一种美丽的忧伤的甜蜜的惆怅，心里面，却是一种用任何语言也无e69da5e887aae799bee5
baa6e79fa5e9819331333339663462法表达的温馨。

I know you like this song most and I know what you are thinking about ,too, I miss you .

我知道你最喜欢这首歌，我也知道你的心思，我想你。

I miss you not because of my loneliness but I do feel lonely when I miss you. Only when I miss you deeply I
feel so lonely.

不是因为寂寞才想你，是因为想你才寂寞。孤独的感觉之所以如此之重，只是因为太想你

8. 求英文的表白句子
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 To the world you may be one person, but to one person you may be the world.

对这个世界来说你只是一个普通人，但是在我心里你就是我的全世界

I can’t sleep without youAnd I can’t forget youI love you so much

没有你我睡不著，忘记你我做不到，爱你无可救药。

No man or woman is worth your tears, and the one who is, won’t make you cry. 

没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。 

Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in lovewith your smile. 

纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知是谁会爱上你的笑容。 

在网上看到的，应该能帮到你。

9. 英文表白的句子

 1.I will always love you.2.As long as I love you.3.I will right here waiting for you.4.No matter where you go
,no matter when you go,I will always love you. I’m very fond of you.You mean a lot to me.I care for you
very deeply.I have a crush on you.I guess we are in the same wavelength.I can’t live without you.You make
me feel so special.You make me a whole. 1. 单刀直入法 此法适合有勇气、不喜欢拐弯抹角的男士。

 Will you marry me？ 你愿意嫁给（娶）我吗？ Would you be my wife/husband？
你愿意当我的妻子/丈夫吗？ 2. 迂回暗示法
不确定她是不是想现在结e68a847a686964616f31333332633030婚？可以旁敲侧击一下。 I think it’s
time we took some vows. 我想是我们该许下誓言的时候了。

 I think it’s time we settled down.我想是我们该稳定下来的时候了。 I want to spend the rest of my
life with you. 我想与你共度余生。

 I want to be with you forever. 我要永远与你相守。 3. 咬文嚼字法
此法适合喜欢舞文弄墨的男士，求婚的时候也顺便显示一下文采。

 Let’s get hitched！ 我们成为比翼鸟吧！ Let’s tie the knot！
我们结为连理枝吧！=======================================. We’ve been going
out for quite some time now. This is said as aprecursorto something else.It can be a good warm up sentence
to tell your partner that you’re madly in love with them.
“precursor”是“前兆”的意思。这可是一个很好的热身句子哦。

你可以它用来告诉你的同伴你正发狂地爱着他/她。 2. I think we have something really special.
“Something special” refers to a special relationship or feelings.You would only say this to a
girlfriend/boyfriend, not to a platonic friend. “something special”指的是特殊的关系或感觉。
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你只能说给女朋友或男朋友听，而不是一个一般的朋友。 3. I want to settle down. “To settle
down” in this context means to settle down with your lover.This is used to give a sense of stability in the
relationship. “to settle
down”在上下文中意思是和你所爱的人一起安定下来，让你们的关系增添稳定的因素。

 4. You are my soul-mate. Your “soul-mate’ is someone that you have a deep and intimate friendship
with.a soul-mate is also a lover, someone that you have a strong emotional or spiritual bond with. 你的“sou
l-mate”是指某个与你关系很深、很紧密的人。他可以是情人，那个你有强烈感情或在精神上结
合在一起的人。

如果你还没有“soul-mate”，就可以对自己说：“OK, where is my soul-mate?” 5. I’m ready for a
life-long commitment. “A life-long commitment” means that you want to spend the rest of your life with
someone.pretty serious, huh? “a life-long commitment”，说出这句话，可就意味着你打算与某人相
伴共度余生。相当严肃和认真，是不是？真是不能乱说。

 6. Let’s tie the knot! Alternative sentence: “let’s get hitch!” Both of these sentences are light hearted
and humorous ways to suggest marriage.Of course, the traditional way to “pop the question” is to ask
“will you marry me？” 这句话可以换一种表达方法：“Let’s get
hitch！”这两句话都是用一种轻松幽默的方式去建议结婚。当然啦，用传统的方式去“pop the
question”你可以说“Will you marry me？”（你愿意和我结婚吗？）。

更多 作文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/92_0.html
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